
 

ELVA LASTEAED ÕNNESEEN 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Toimumiskoht: Elva maja saal               14.11.2022 1-6/3 

Algus 17.15, lõpp 19.00 

Koosoleku läbiviija: Kersti Mihailov, Aigi Kapten 

Protokollija: Kadi Vahtla 

Koosolekust võttis osa: Lisa 1 nimekiri lisatud  

PÄEVAKORD:  

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 
2. Tegevuskava kooskõlastamine 
3. Õppekava muudatuste ja täienduste kooskõlastamine 
4. Kodukorra kooskõlastamine 
5. Sisehindamise aruande kooskõlastamine 
6. Laste arv rühmades 
7. Õnneseene fotosessioon 

8. Kohapeal algatatud küsimused 

 
1.      Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 
Juhtkond tegi ettepaneku hoolekogu esimehe kohale kandideerida Karmen Moontile  ja 

aseesimehe kohale Liis Markvardtile. 

Kadi Liivak oli nõus jätkama hoolekogu protokollijana. Häälteenamusega kinnitati uued 

hoolekogu eestvedajad ja protokollija. 

OTSUSTATI 

1.1. Hoolekogu uueks esimeheks saab Karmen Moont. 

1.2. Hoolekogu aseesimeheks saab Liis Markvardt. 

1.3. Hoolekogu koosoleku protokollija Kadi Liivak. 

 

2. Tegevuskava kooskõlastamine 
Aigi Kapten tutvustas lühidalt tegevuskava 2022-2023. 

Parkla laiendamise osas võttis sõna Heiki Hansen.  Ta leidis, et katastroofilist parkimispuudust 

pole ja lähima paari aasta jooksul parkla laiendamiseks rahalist ressurssi vallal pole planeeritud.  



Õueala laiendamine ja aia paigaldus on valla plaanides ja teostatakse 2023. a. 

OTSUSTATI  

2.1. Kooskõlastada Elva Lasteaed Õnneseen tegevuskava 2022-2023. 

 

3. Õppekava muudatuste ja täienduste kooskõlastamine 
Aigi Kapten selgitas õppekavas tehtud muudatuste vajadust. 

OTSUSTATI  

3.1. Kooskõlastada Elva Lasteaed õppekava muudatused ja täiendused. 

 
4. Kodukorra kooskõlastamine 
Kersti Mihailov täpsustas kodukorras tehtud muudatusi (lasteaia lahtioleku aeg, kohamaksu 
vabastus alates teisest lapsest). 

OTSUSTATI 

4.1. Kooskõlastada Elva Lasteaed Õnneseen kodukord. 

 
5. Sisehindamise aruande kooskõlastamine 

Ventilatsiooni renoveerimine on planeeritud suveks 2023. Sel ajal võtame lapsi vastu lasteaias 

Murumuna. Meie lasteaia personal puhkab 17. juulist. 

Heiki Hansen selgitas olukorda Tera kooli ja vallavalitsuse vahelisest möödarääkimistest Peedu 

majade ülevõtmise osas. Sellega edasiminekuid hetkel ei ole.  

Hoolekoguliige tõi välja vajaduse Peedu majade renoveerimiseks (nt Lõuna 7 veranda 

soojustamine jne). 

Siim Meeliste pöördus vallavalitsuse esindaja poole selgitada Peedu kogukonnale öise 

ventilatsiooni töötamise vajadust lasteaias. Kohalikud kurdavad sellega tekkiva müra üle. 

Heiki Hansen selgitas, et uus ventilatsiooni süsteem (Kaja 4) ei ole tsentraalne vaid reguleeritav 

rühmade kaupa. Autonoomsed agregaadid  on nii ventilatsiooni kui ka jahutuse jaoks. 

Madalseikluspark Kaja 4 õuealale. Liis Markvardt lubas jaanuaris hakata Hooandjale projekti 

koostama. Vallavalitsus lubas Hooandjas puudu jääva summa katta.  

Aigi Kapten  tegi ettepaneku lastevanematele ühe päeva hommikupoolikul tulla rühma 

abiõpetajaks.  See on suurepärane võimalus saada kogemus terve rühma laste tegevuse 

juhendamisest, näha, kuidas käitub enda laps kaaslaste ja erinevate õpetajatega. 

OTSUSTATI 

5.1. Kooskõlastada Elva Lasteaed Õnneseen sisehindamise aruanne 2020-2022. 

 

 



6.  Laste arv rühmades 

 

Ettepanekud: 

Rühma personali asendamised/muutused tuleb õpetajatel lastevanematele teada anda. 

Peedu parkla talviti väga libe! Võiks olla võimalus teele ise vajadusel tõrjet teha – kast 

killustikuga. Kadi Vahtla suhtleb SA Elva Teenustega. 

 

Kersti Mihailov andis teada kõikide töötajate palgatõusust jaanuaris 2023. 

Kvalifitseeritud õpetajate puudusest tingituna rakendame kahes rühmas 1+2 õpetajate süsteemi 

(üks juhtivõpetaja ja kaks abiõpetajat). 

 

Heiki Hansen andis teada vallavalitsuse plaanist liita 01. juunist  2023 Elva Lasteaed Õnneseenega 

Järve Lasteaia  neli rühma. Projekt läheb kooskõlastamiseks Elva Vallavolikogu 19.12.2022 

istungile. 

Hoolekogu ei jõudnud konsensusele Järve LA liitmise osas. Leiti, et liitmine LA Õnneseenega 

(Kaja tn 4 8 rühma, Peedul 3 rühma) ei vasta võrdsuse printsiibile ja jäi õhku küsimus, miks ei 

liideta Järve LA (4 rühma) Murumuna LA (8 rühma).  

 

 

7. Õnneseene fotosessioon 

Siim Meeliste edastas Tervisejutside rühma lastevanemate sõnumi, et nemad soovivad pilti teha 

toas. Õues tehtud fotodele anti ka positiivset tagasisidet.  

 

OTSUSTATI 

7.1. Järgmine fotosessioon õues korraldatakse kevadel 2023. 

7.2. Fotosessioon siseruumides toimub lasteaia juubeli puhul 20. detsembril.  

 

 

8.  Kohapeal algatatud küsimused 

Kaja tn kaevukaan liigub – probleem edastatud SA Elva Teenustele. 

Peedu õueala mängumaja seisukord  - probleem edastatud SA Elva Teenustele. 

Jalgpalliväravad Peedule planeeritud kevad 2023. 

 

Koosoleku läbiviija        Protokollija  

/allkirjastatud digitaalselt/       /allkirjastatud digitaalselt/  

 

Kersti Mihailov        Kadi Vahtla  

      

Rühma nimi Vanus Laste arv rühmas Kommentaar 

Rõõmurullid sõimerühm 1,6-3 14  

Särasilmad 3 19  

Naerupõnnid 3 18  

Päevakoerad 3-4 22  

Tähetäpsid  4-5 20  

Tervisejutsid 4-5 20  

Päikesepaid 5-6 20  

Vandersellid sobitusrühm 5-7 17  

Päikesejänkud sõimerühm 1,6-3 12  

Pääsulinnud 3-4 17  

Pähklipurejad sobitusrühm 4-6 16  




